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ВИТЯГ 

з протоколу засідання Експертної ради роботодавців зі спеціальності «Стоматологія» 
№ 5 від 25.03.2024 р. 

 (дистанційно - https://meet.google.com/zbw-svom-zfq) 
 

 
ПРИСУТНІ: Полякова І.С. – заступник директора з медичної частини Комунального некомерційного 
підприємства СОР «Сумська обласна клінічна стоматологічна поліклініка»; Кекух В.В., приватний 
підприємець, голова ГО «Асоціація приватно-практикуючих лікарів-стоматологів м. Суми»; Боряк Н.М. – 
директор Комунального некомерційного підприємства «Стоматологічна поліклініка» Роменської міської 
ради; Цецерська Н.П. – головний лікар Комунального некомерційного підприємства «Шосткинська 
стоматологічна поліклініка» Шосткинськоі міської ради; Савченко В.В. – директор Комунального 
некомерційного підприємства СОР «Сумська обласна клінічна стоматологічна поліклініка». 
Запрошені: Лахтін Ю.В., керівник групи забезпечення спеціальності «стоматологія», гарант ОНП; 
Москаленко П.О., гарант ОПП секретар від кафедри  
 
Порядок денний: 

1. Про рекомендацію РПГ підтримати проєкт освітньо-професійної програми «Стоматологія» (з 
навчальним планом) підготовки магістрів спеціальності 221 Стоматологія на 2024 рік вступу. 
2. Про виконання розпорядження Кабінету Міністрів з реалізації Національної стратегії із створення 
безбар’єрного простору в Україні на період до 2030 року (від 25.04.2023 № 372 ). 
 
1. СЛУХАЛИ:  
Полякову І.С., голова ради роботодавців спеціальності «Стоматологія» СумДУ, яка повідомила, що 
протягом місяця (з 01-11-2023 по 01-12-2023 р.) проєкт ОПП підготовки магістрів «Стоматологія» 
знаходився на оприлюдненні на сайті випускової кафедри та каталозі освітніх програм СумДУ 
(https://op.sumdu.edu.ua/#/programm/2733). Оприлюднений проєкт було підтримано на засіданні 
кафедри стоматології СумДУ (протокол № 11 від 21.03.2024 р). За цей період до РПГ надійшли 
наступні пропозиції та зауваження (таблиця зауважень і пропозицій додається) : 
• Заступник директора ННМІ з навчально-методичної роботи, доц. каф. педіатрії Петрашенко В.О. 
запропонувала можливість збільшення аудиторних годин з дисциплін загального і професійного 
циклу підготовки. 
•  Здобувач освіти Велигецький Д.О. звернувся із пропозицією передбачити збільшення практичної 
підготовки здобувачів освіти за рахунок збільшення годин аудиторного навантаження. 
• Здобувач освіти Староста С.Б. запропонував виключити з навчального плану дисципліну 
«Демократія». 
• Професор кафедри стоматології Харківського національного університету ім. Каразіна, д. мед. н. 
Куцевляк В.Ф. висловила думку щодо передбачення для практики «Догляд за хворими» збільшення 
аудиторних голин. 
• Начальник навчально-методичного відділу СумДУ Криклій О.А. пропонувала змінити форму 
контрольних заходів з деяких дисциплін, а саме: передбачити навчальним планом іспити  в 6, 8 
семестрах з дисциплін «Терапевтична стоматологія», «Хірургічна стоматологія», «Ортопедична 
стоматологія», в інших семестрах – дифзаліки. 
• Заст. директора ННМІ, доц. каф. громадського здоров’я Голубнича В.М. запропонувала 
перенести викладання дисципліни «Мікробіологія, вірусологія та імунологія» з 1,2 семестрів на 2,3 
семестри навчання. 
• Завідувач кафедри екстреної медичної допомоги та медицини катастроф, д. мед.н., професор 
Шкатула Ю.В запропонував перенести викладання дисципліни «Підготовка офіцерів запасу галузі 
знань «Охорона здоров'я» Спеціальність «Стоматологія»» з 3 на 2 семестр навчання. та перенести 
викладання дисципліни «Перша домедична допомога» з 2 на 1 семестр навчання.1.  
1. ВИСТУПИЛИ:  
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- Москаленко П.О.. - к. мед. н., доцент, керівник робочої проєктної групи ОПП Стоматологія,  який 
наголосив, що згідно Стандарту вищої освіти передбачені компетентності, які може забезпечити 
лише вивчення дисципліни «Демократія». Тому закликав проголосувати проти пропозицій Старости 
С.Б., решту пропозицій - підтримати. 
- Кекух В.В.., роботодавець. Запропонував проголосувати кожну пропозицію окремо. 
- Цецерська Н.П., роботодавець. Запропонувала підтримати проєкт освітньо-професійної програми 
«Стоматологія» та начальний план (з урахуванням зауважень і пропозицій) підготовки магістрів 
спеціальності 221 Стоматологія на 2024 рік вступу. 
 РЕЗУЛЬТАТ ГОЛОСУВАННЯ по пропозиції Старости С.Б.: відхилили  одноголосно. 
Решта пропозицій – підтримали одноголосно. 
1.РЕЗУЛЬТАТ ГОЛОСУВАННЯ по підтримці проєкту ОПП та навчального плану (зі змінами) на 2024 рік 
вступу в цілому: підтримано одноголосно. 
 
2. СЛУХАЛИ:  
Полякову І.С., голова ради роботодавців спеціальності «Стоматологія» СумДУ, яка повідомила, що 
на виконання пункту 58 напряму 1 “Фізична безбар’єрність” Плану заходів на 2023 — 2024 роки з 
реалізації Національної стратегії із створення безбар’єрного простору в Україні на період до 2030 
року, затвердженого розпорядженням Кабінету Міністрів України від 25.04.2023 № 372, Плану 
заходів з реалізації Концепції розвитку цифрових компетентностей, затвердженої розпорядженням 
Кабінету Міністрів України від 03.03.2021 № 167, та Концепції розвитку електронної охорони 
здоров’я, схваленої розпорядженням Кабінету Міністрів України від 28.12.2020  № 1671 необхідно 
розробити нову дисципліну для забезпечення фахових компетентностей і програмних результатів 
навчання. На засіданні кафедри стоматології (протокол № 11 від 21.03.2024 р) було запропоновано 
увести в ОП нову дисципліну «ЕСОЗ та цифрова компетентність» з відповідними змінами в 
навчальний план і освітню програму 2024 р. вступу з урахуванням перерозподілу кредитів ЕКТС за 
освітніми компонентами, структурно-логічну схему ОПП. 
2. ВИСТУПИЛИ: 
- Савченко В.В., роботодавець. Запропонував підтримати рішення кафедри стоматології щодо 
оновлення ОПП з урахуванням змін та рекомендувати РПГ схвалити рішення кафедри. 
2. РЕЗУЛЬТАТИ ВІДКРИТОГО ГОЛОСУВАННЯ: одноголосно. 

 
УХВАЛИЛИ:  
Рекомендувати РПГ підтримати проєкт освітньо-професійної програми «Стоматологія» та начальний 
план (з урахуванням зауважень і пропозицій) підготовки магістрів спеціальності 221 Стоматологія на 
2024 рік вступу. 
 

Голова ЕРР  Інна ПОЛЯКОВА 

Секретар від кафедри  

 
Павло Москаленко 

 

 

 

 


